
 

Referat DCH bestyrelsesmøde 22-04-2025 

Til stede: Lene, Connie, Lena, Wendy, Kristina, Pauline, Nina 

Fraværende: Mitzi, Frida 

 

• Siden sidst 

Træner/bestyrelsesmøde afholdt 8-4-25. Meget snak om hundefælleden, som 

giver en negativ tone. Fælleden er kommet for at blive, så vi må få det 

bedste ud af det. Det betyder naturligvis ikke, at relevante problemstillinger 

ikke kan tages op. 

• Økonomi 

6 ugers kursushold sættes til 650 kr. på augustholdet. 

Wendy vil gerne på agility overbygning, Der er kun tilbud på Fyn. Wendy 

undersøger mulighederne for at kunne deltage. Bestyrelsen støtter deltagelse 

på Fyn. 

Camilla vil gerne tage en rallyoverbygning. Støttes også af bestyrelsen. 

Instruktører uden uddannelse, kan få en ”rød bog” og vil dermed være 

sidestillet med øvrige trænere i forhold til trænerkurser i kredsen. 

Vi kigger ind i træner kurser afholdt for klubbens instruktører og evt. andre. 

Forslag medbringes gerne til næste møde. 

• Vores hjemmeside 

Connies nabo vil gerne passe vores hjemmeside. Hun ved at det er ubetalt. 

Hun har god forstand på hjemmesider. Connie sætter det i gang. 

• Dato for Sommerafslutning 

25 juni kl. 17.30 

• Evt. 

Klubhuset er udlånt 24. maj, til overbygningen på familiehundeholdet. 

Hjælpere aftalt til morgenmad, frokost, kage og oprydning. 

Forslag om at hyre en hundemassør, som kommer i klubben og masserer 

hunde. Det er Tine der har kontakten, og hun sætter noget op på FB.  

Næste møde 3. juni kl. 18.36. 

 

25-02-25/Nina 


